
En resa för Håbo kommun

Ifjol blev det minst sagt en del uppståndelse då Nina Lagh och Per Andersson reste till 
Cannes som representanter för Håbo kommun. Då ifrågasatte man starkt motiven för 
resan, i år reser det socialdemokratiska kommunalrådet Agneta Hägglund till Cannes 
tillsammans med kommundirektören Per Kjellander, trots att Hägglund själv tillhörde 
den skara som kritiserade resan. 
Vi i Håbomoderaterna ser positivt på att Håbo sätts på kartan såväl nationellt som 
internationellt, vilket det finns förutsättningar för inte minst tack vare Skipark-
projektet. 
Att Håbo kommun och Skipark 360 kan åka och delta även i år är dock helt tack vare 
att Lagh och Andersson var där förra året, knöt kontakter och marknadsförde 
kommunen. Moderaterna har alltid stått för ett utåtriktat arbete med fokus på 
framtidens Håbo och det kommer vi att fortsätta göra. Vi önskar kommunledningen 
trevlig resa och hoppas på en god utveckling för såväl Skipark som andra nytänkande 
idéer och projekt. 
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